


詳情請參閱本院網頁
Please check CUSCS website for details



為鼓勵持續進修，本院設有以下優惠計劃，詳情請掃描二維碼或瀏覽學院網頁：www.cuscs.hk。

注意：所有優惠均不適用於持續進修基金可獲發還款項及此等課程之組成單元。優惠受條件限制，亦不能同時使用。

五十歲或以上優惠計劃

本院設五十歲或以上優惠計劃，凡年滿五十歲之人士報讀附有  標誌的短期課程均可享有八折學費優惠。


校友及職員折扣優惠

凡香港中文大學校友、香港中文大學專業進修學院高級文憑課程、學位銜接課程或證書及文憑／專業課程校友，以及香港中文大學全職職員報讀短期課程均享有八折學費優惠。

The School offers the following privilege schemes to encourage continuing education, please scan the QR Code or visit the School website: www.cuscs.hk for details.

Note: All privileges cannot be used with other privileges and not applicable to CEF reimbursable courses and their component modules. Conditions apply.

Discount Scheme for Age of 50 or Above

The School offers a 20% discount to all citizens at the age of 50 or above who wish to enrol in General Courses with  icon.

Alumni and Staff Discount Scheme

The School offers a 20% discount to CUHK alumni, CUSCS Higher Diploma Programmes, Top-up Degree Programmes, or Certificate and Diploma/Professional Programmes alumni, or current CUHK full-time staff who enrol in our general courses.